
Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2018-05-14 
 
Närvarande: Sven Röstlund, Kristina Andersson, Hanna Wallsten, Sigrid Rejås, Lena Lidström, 
Gerd Höök, Claes Victorin 
 
Frånvarande: Petra Edin, Gösta Tegner 
 

Formalia: Hanna ordförande och Sigrid sekreterare. 
 
Föregående protokoll: Föregående protokoll godkändes efter justeringar. 
 
Vägarbetet: Har inte orsakat mycket störningar. Econova skylt har kommit upp.  
 
Cafeet: 9 Juni städdag kl 10.00 och kl 14.00 anmälan till ideellt arbete i cafeet. 
 
Järlegården: Järlegården ska målas om 9 Juni kl 10.00. Sven skickar ut info.  
VM i fotboll, Sveriges matcher kommer att visas i järlegården. 
 
Marknaden: 30 juni, 20 knallar anmälda. Grillmästare, band, kasperteater klart.  
 
Hantverket: 14 anmälda, och första planeringsmötet genomfört. 2 nya hantverkare. 
 
Sommaren i övrigt: 19 augusti är det bakluckeloppis. Grillkväll planeras den 28 juli, 18.00 tänds 
grillarna. 
 
Byabladet: Innehåll diskuterades. Manusstopp 3 Juni.  
 
Övriga frågor: Jedselius/Berglund/Rost, vill ta ner björkar på Järlegården, Sigrid vill ta ner träd i kilen 
på Järle Bergsstig. Vid ommålning av Järlegården görs en trädinspektion. Skogen mellan Sven och 
Sigrid är Econovas och Sven tar kontakt med dem och hör om de kan ombesörja den.  
 
Nästa möte: Nästa styrelsemöte är 21 augusti kl 19.00 i Järlegården. 
 
Avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid 


